

聖堂報告

追思已亡諸信者

02/11/2025

1. 為本堂年齡 60 歲或以上的教友而設立的長者團體~「納爵納福耆英薈」，歡迎本堂長者一起參與。下次聚會時間及地點如下...

日期：11月5日（下星期三） 時間：下午 2:30 至 4:00

地點：聖堂一樓雅聚軒

報名：聖堂辦事處

2. 聖堂於下星期六舉行「明供聖體」，以鼓勵教友以心神與真理朝拜，與基督作精神的契合，詳情如下...

日期：11月8日（下星期六）

時間：上午 8:15 – 9:15（即平日 7:40 彌撒後）

歡迎教友一起參與。

3. 十一月為煉靈月，教友可於本月份開始在聖堂辦事處門外設置的表格，為亡者填寫名字。本堂神父將在煉靈月內，於平日彌撒中為亡者祈求安息。

另外，本主日為「追思已亡諸信者」，今午四時於跑馬地、柴灣、長沙灣及西貢等天主教墳場將舉行聖祭禮儀，追思所有已亡信眾。信友如滿全辦告解、領聖體及為教宗意向祈禱之條件，並履行善工，可為煉靈取得全大赦；詳情請參閱教區網頁。

4. 本年度的明愛慈善賣物會將於 11 月 9 日（下主日）舉行，九龍華仁書院的同學們將於今日在聖堂正門和辦事處側門外，出售由他們設計的紀念品。紀念品包括圖中小巴牌鎖匙扣和手提袋，價錢分別是\$40 和\$50。歡迎各位教友前來選購，為「明愛賣物會」籌款。



上述所有報告，已張貼於聖堂各出入口，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位蒞臨聖堂或致電 2359 4407 查詢。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement
The Commemoration of All the Faithful Departed
2nd November 2025

1. The upcoming meeting of the St. Ignatius Chapel senior group will be held on **Wednesday, November 5**, from **2:30 PM to 4:00 PM** in the Faber Room on the first floor of the Chapel. All elders of our Chapel are welcome to participate.
2. The Adoration of the Blessed Sacrament for November 2025 will take place on **Saturday, November 8**, from **8:15 AM to 9:15 AM**, immediately following the daily Mass at **7:40 AM**. All parishioners are warmly invited to join us.
3. November is the month dedicated to the Holy Souls in Purgatory. Memorial Masses may be offered for the deceased on weekdays. If you would like to offer Masses for your dearly departed, please indicate your intentions using the forms available outside the Chapel Office.

Additionally, in observance of All Souls Day, a memorial service will be held at Catholic cemeteries at **4:00 PM** in Happy Valley, Chai Wan, Cheung Sha Wan, and Sai Kung today to remember all the deceased faithful.

A plenary indulgence is granted to the faithful who fulfill the conditions of confession, Holy Communion, and prayer for the Holy Father's intentions. For details, please refer to the website of the Diocese of Hong Kong.

4. The Caritas Charity Bazaar will be held on next Sunday, the 9th of November. Souvenirs designed by students from Wah Yan College, Kowloon will be available for sale outside the chapel today. The souvenirs include minibus sign keychains and tote bags, priced at \$40 and \$50 respectively. All parishioners are welcome to support and raise funds for Caritas.



The above announcements are posted at the chapel entrances and have been uploaded to the chapel's website. For inquiries, please visit the chapel office or call 2359 4407. God Bless!